

The "Zugspitz-Promenaders" at the X-Mas Party in Dillingen Die Zugspitz-Promenaders an der X-Mas Party in Dillingen

Vroni Wimmer
Clubcallerin

"The Zugspitz-Promenaders" haven't held a Special for quite some time now.

I can recall a time when they were quite active in that regard. That was about 15 years ago. No Special in Greater Munich took place without "Then Zugspitz-Promenaders" among the 20 dancers. Which club hasn't got a bit tired of the poor turnout for their special events?

But now the club members have the wish to actively participate in other clubs' Specials. So 20 "Zugspitz-Promenaders" (of which 2 were non-dancers) got together and drove to Dillingen to the "X-Mas Party" of the "Crossroad Cowboys" in a mini-bus on the 16th of December 2017. The trip went well with lots of interesting conversation, as in previous years. It was as if no time had passed at all.

Why did we want to go to this particular Special? We had heard it said quite often that this Special was really great and that it was the last one in the year. The long trip there had often deterred us in the past. After all, it's a 3-hour drive from where we are located. But by bus it's relatively better. Another very good reason was that Tim Bressinck would be calling. Some of our members had never heard him call even though he would be calling with our caller Vroni Wimmer at our

Lange war es ruhig um die Zugspitz-Promenaders in Sachen Specials.

Ich erinnere mich noch an Zeiten vor etwa 15 Jahren, an dem der Club viel unterwegs war. Kein Special in der Umgebung München fand ohne die Zugspitz-Promenaders unter 20 Tänzern/innen statt. Wer kennt das jedoch nicht von seinem Club, dass dieser mal etwas „müde“ wird.

Nun aber gibt es eine „wir wollen wieder mehr wegfahren“ Energie im Club. So also taten sich 20 Zugspitz-Promenaders (2 Nichttänzer/in davon) zusammen und fuhren gemeinsam mit einem Kleinbus am 16.12.2017 nach Dillingen zur X-Mas Party der Crossroad Cowboys. Die Busfahrt verlief wie in den Jahren zuvor, als hätte sich nie etwas geändert: Lustig und mit vielen guten Gesprächen.

Warum wir gerade zu diesem Special wollten? Oft hatten wir schon gehört, dass die X-Mas Party recht toll sein soll und es das letzte Special im Jahr ist. Die lange Fahrzeit schreckte jedoch oft ab, denn es sind für uns immerhin ca. 3 Stunden reine Fahrzeit. Mit einem Bus ist das jedoch relativ easy. Der weitere Grund war vor allem Caller Tim Bressinck. Einige unserer Mitglieder/innen kannten ihn noch nicht und dabei callt

"Sonnwend Dance" Special on the 23rd of June.

When we arrived in Dillingen, we stayed initially in the Basic and MS hall in order to be able to take a photo of our dancers together after the second tip with Uli Schingen and Tim Bressinck, but not Paddy Böhnke, unfortunately, as he was calling in Hall #2.

After that, we dispersed to Hall 1 and 2. At around 6, 2/3 of us set off for the "Christkindmarkt" in Dillingen, which was just an 8-minute walk from the halls. The others stayed in the halls and danced like the "Lump am Stecken", which is a nice idiom from where we come from, describing someone who doesn't do exactly what the caller wants (or what's standard), but who still cuts a good figure.

When it came time for the "Grand March", we listened with rapt attention, as we wanted to know which club had the most members at the Special. Sadly we were only in second place. A club from Augsburg was number one. No wonder really, as they didn't have to travel so very far to get to the Special as we had to.... We are, nevertheless, quite proud of being second-placed with 18 dancers.

Completely exhausted, after a really tremendous day, we headed home at around 9 pm. Once again we had an enjoyable trip in the direction of Garmisch-Partenkirchen with lots of amusing and nice conversation.

er doch am 23. Juni 2018 unseren Sonnwend Dance mit unserer Vroni Wimmer.

In Dillingen angekommen blieben wir erstmals alle in der Basic und MS Halle um am zweiten Tipp ein Gruppenbild machen zu können mit Uli Schingen und Tim Bressinck. Leider ohne Paddy Böhnke, welcher in Halle 2 am Callen war.

Danach verstreuten wir uns in den beiden Hallen. Um ca. 18 Uhr machten sich $\frac{3}{4}$ der mitgereisten Zugspitz-Promenaders noch auf zum Christkindmarkt Dillingen, welcher nur 8 Gehminuten vom Spezialort entfernt war. Die anderen blieben in der Halle und tanzten wie „der Lump am Stecken“ so ein schönes Sprichwort bei uns.

Am Grand March lauschten wir gespannt mit, ob wir wohl der Club mit den meisten Tänzern/innen waren? Leider, leider nur Platz 2. Den ersten Platz machte ein Augsburgischer Club. Nun jaaaaa, die hatten es ja nicht soooooo weit wie wir. Wir sind dennoch stolz darauf mit 18 Tänzern/innen dort den 2ten Platz belegt zu haben.

Völlig ausgepowert, nach einem wirklich schönen Tag hieß es dann um 21 Uhr: Abfahrt nach Hause – so hatten wir noch eine angenehme Rückreise in Richtung Garmisch-Partenkirchen mit wieder lustigen und netten Gesprächen.

Fazit: Die Crossroad Cowboys haben ein tolles Special auf die Beine gestellt mit sehr guten Callern. Toll auch von Uli

To sum up: The "Crossroad Cowboys' " Special was super and the callers were A1. Also great was Uli Schingen, who filled in for Nils Trottmann at short notice.

We'll go there again, that's for sure. And who knows? Maybe we'll see some of the dancers who also came at our "Sonwend Dance" on the 23rd of June 2018 with an absolutely great mountain panorama. It'll be worth it....

See you there!

"The Zugspitz-Promenaders"

Translated by Harald Johnson

Schingen, welcher kurzfristig für Nils Trottmann einsprang.

Wir werden wieder kommen – das ist schon mal sicher. Und wer weiß, vielleicht sehen wir ja den einen oder anderen Tänzer und die eine oder andere Tänzerin von dort ja wieder auf unserem Sonwend Dance am 23. Juni 2018 mit absolut tollen Bergpanorama. Es lohnt sich.....

See you,

Die Zugspitz-Promenaders

